
Protokoll styrelsemöte Sänghs bys samtällighetz0z4-Ll-L4

Närvarande:
Camilla Wegbratt [CW]
Mattias Rådmark [MR]
Anders Ahlberg [AA)
Annika Karlsson [AKJ

Frånvarande:
Carl-Erik Leek

1,. Mötet öppnades av AK.
2. Inga utestående punkter finns från föregående möte.
3. Ekonomi: 4 medlemmar har till dagens datum inte betalat in avgiften för

samfälligheten för oktober. MR påminner via mail. Fortsättningsvis bör
en påminnelse gå ut till samtliga medlemmar viabrevfmail.

4. TTA: nytt avtal för snöröjning är påskrivet för perioden 15 november
2024 till 1april2025.

5. Ett förslag har kommit från TTA att plantera nya växter i planteringen
på grönområdet mellan byarna fbuskar och trädJ, men styrelsen valde
att skjuta detta beslut på framtiden.

6. Övriga frågor. Återväxten i styrelsen diskuterades. Alla
styrelsemedlemmar tår som uppgift att höra med sina grannar gällande
intresse för arbete i styrelsen framöver. Vår revisor kommer att flytta
från byn under nästa år, så vi behöver ftzlla den posten vid nästa
årsstämma.
Om vi i framtiden inte får in några styrelsemedlemmar, så måste vi hyra
in tjänsten till en helt annan kostnad. AK kollar hur detta i så fall går till
samt kostnaden för tjänsten.

7. Årsstämma: vi räknar med att boka in årsstämman längre fram i vår, då
vi kan hålla till utomhus. Datum sätts vid nästa möte.

B. Nästa möte: är bokat till den 22 januari kl 18.30 hos AK.
9. Mötet avslutades av AK..

Trellebor g 2024 -1,1,-1,8

tt
iIt rii,. .: ,
| 4,/L/.1'r'i t: å 1,L.1 L {nn .r'"1 -ii e'( i". t'f n;{',r;

Camilla Wegbratt -r
Sekreterare

Vid datorn
Annika Karlsson
Ordförande


